
Fagrådsmøte KVALAP 10.06 

Tilstede: Elisabeth Kjellén (nytt medlem, nevropsykolog, representant for registereier / OUS), Wenche 

Steensrup (brukerrepresentant, Mental Helse), Carina Ryssdal (ergoterapeut, representant fra Helse 

Nord, UNN/Tromsø), Ingrid Langeland (sykepleie, representant Helse Vest, Stavanger sykehus), Nikias 

Siafarikas (overlege, representant Helse Sør-Øst, Ahus), Eirik Kjelby (overlege, representant fra 

alderspsykiatri utvalget ved Legeforening), Lene Haukeland-Haugen (koordinator KVALAP), Maria Lage 

Barca (fagansvarlig KVALAP, referent). 

Ikke tilstede: Inga Harsem (representant Helse Sør-Øst) 

1) Elisabeth Kjellén presenteres som nytt medlem. 
2) Vi har et frafall og er dermed vedtaksdyktig.  
- Det vedtas at underernæring inkluderes som ny Kvalitetsindikator som erstatter for ECT og 

tvang. 
3) Endringer i registersettet presenteres i det elektronisk register: 
• Lagt inn endringer som hindrer feilføringer 
• Under overskriften Er pasienten henvist fra annen sykehusavdeling? Er det kommet til et 

nytt alternativ: Fra annen psykiatrisk avdeling 
• Under antall års skolegang, er det lagt til en mulighet til å huke av på Antall års 

skolegang-vet ikke 
• Menyen på syn og hørsel er endret slik at den er lik 
• Under spørsmålet om det er fare for pågående suicidalitet, er risikovurderingen fjernet 
• Under overskriften tobakk er det endringer/lagt til flere svaralternativer 
• På Audit er det nå endret slik at hvis man krysser av på at pasienten aldri drikker alkohol, 

så forsvinner resten av alternativene 
• Det er lagt inn Z-skårer på MoCA og MMSE 
• Under overskriften Samtalebehandling-terapiform er det gjort to endringer: 

•  Psykoedukasjon er flyttet til Annen behandling og miljøbehandling 

•  Under Annen behandling og miljøbehandling er det lagt til Miljøterapeutisk 
veiledning sykehjem som alternativ 

• Hvis man krysser av for at det er fattet tvangsvedtak på avdelingen, så er det nå påkrevd 
at behandler krysser av for hvilket tvangsvedtak som er fattet 

• Under overskriften Supplerende undersøkelser, er det lagt til to alternativer: 
o Nevropsykologisk utredning 
o Strukturerte diagnostiske intervjuer (for eksempel MINI) 

• Under Helsekrav førerkort vurdert er det lagt til et alternativ: Ikke aktuelt 
• Under overskriften Utskrevet til er det lagt til alternativet Død og da får man spørsmål  

 
Ingen innvendinger på endringene i revidert versjon. Ønske om mindre å fylle ut og at man skulle 

kunne skanne papirversjonen. Innspill om at nå er et mye mer overkommelig antall variabler enn 

tidligere og at endringene i revidert versjon var gode. 

- 2 mnd virket som en grei anbefaling mtp somatisk undersøkelse. 
- Ingen innvendinger på årsrapporten. 
- Ingen innvendinger på rapportene til registrene. Men det virket som god plan å spørre om 

tilbakemeldinger etter at man har fått første versjon. 
- Innspill på tema for registerseminaret: ønske om akademisk program, ikke kun miljøterapi 

(retningslinjer for behandling av f.eks depresjon). Dato 19. november. 
- Flere som ønsket et annet tidspunkt på fagmøtene. Forslag fra Carina var rett etter lunsj på 

torsdager. 
 


